
 
 
 
 
Høringssvar om øget takst på børn vi visitere til andre tilbud end folkeskolen 
 
 
Skolebestyrelsen på Hedegårdsskolen mener, at en takstforhøjelse på 50 % er alt for 
voldsom. Det vil højst sandsynligt medfører en udgiftsforøgelse. Det er urealistisk at 
tro, at vi ville kunne undgå 33 % færre visiteringer for at det ikke skal blive en 
udgiftsstigning for Hedegårdsskolen.  
 
I øvrigt er det skolebestyrelsens klare indtryk, at skolen ikke visitere til andre tilbud 
på baggrund af økonomi, men derimod på baggrund af pædagogiske overvejelse i 
samarbejde med PPR. 
 
 
På Vegne af skolebestyrelsen 
 
Rasmus D. Jensen 
Formand


